
Reacties na publicatie Dorpsvisie op 1-2-2025 

 

11-2-2025 Sientje Huisman 

Goedemiddag, 
 
Bedoelen jullie het dorpsbosje, het bos bij de haven? 
Op bladzijde 25 staat dat het is aangelegd met de ruilverkaveling in 1960, dat is 
niet juist dat moet zijn de volgende ruilverkaveling in 1982.  
Ik ben daar komen wonen in 1971 en toen was het nog gewoon weiland.  
Dat heb ik ook al een keer eerder vermeld en dat kunnen meerdere bewoners bevestigen 
want die wonden er ook al voor 1982.  
Graag aanpassen 
Geen wandelpaden over landbouwgrond. 
Verder zou ik wel mee willen doen in de denkgroep Recreatie. 
 
met vriendelijk groet, 
Sientje Huisman 
 
- 
 
Hallo Sientje, 
 
Bedankt voor je reactie op het rapport ‘Dorpsvisie Westernieland’. 
Wij willen inderdaad voorstellen om in kleine themagroepen verder te werken aan 
concrete plannen voor het dorp. Leuk dat je mee wilt werken in een groep ‘Recreatie’. 
Bedoeling is om die werkgroepen te starten tijdens de gezamenlijke bijeenkomst in april 
(?); of eerder, wanneer daar voldoende animo voor is. 
We zullen dat dorpsbosje recht zetten: het is niet aangelegd in 1960, maar bij de 2e 
ruilverkaveling in 1982, zoals je zegt. We hadden dat nog niet goed verwerkt; komt 
goed. 
 
Wat betreft wandelpaden: we zullen de tekst in het rapport over wandel- en fietspaden 
nog bijstellen.  We spreken straks in de nieuwe versie niet over ‘een fijnmazig netwerk 
van wandel- en fietsroutes. ‘Fijnmazig netwerk’ schappen we. Aan de tekst over 
wandelroutes willen we toevoegen: “Deze komen vanzelfsprekend alleen daar waar de 
landeigenaren akkoord zijn om hun medewerking te verlenen. Ook moet er goed worden 
gekeken naar de belangen van de aangrenzende grondeigenaren, net zoals er bij de 
eventuele herinrichting van de doorgaande wegen goed moet worden gekeken naar de 
belangen van de direct aanwonenden.” 
 
De kern van het verhaal is dus: wandelroutes kunnen in principe overal lopen, maar 
alleen met toestemming. In praktijk zullen wandel en fietsroutes vaak over publieke of 
semipublieke grond lopen. 
Ik hoop dat daarmee je ongerustheid wordt weggenomen.  
 
Een ding nog: we sturen de reacties en onze antwoorden mee als bijlage naar de 
gemeente. We overwegen ook om al de reacties gebundeld op de website te zetten. Ben 
je daarmee akkoord?  
 
Met vriendelijke groet, 
namens de werkgroep Dorpsvisie 
Bram Neuijen 
  



12-2-2025 Shyra Hueting 

Beste mensen, 
 
Complimenten voor deze Dorpsvisie! Wat ziet ie er aantrekkelijk uit, wat zit het goed in 
elkaar! 
 
groet van Shyra 
 
- 
 
Hallo Shyra, 

Bedankt voor je reactie op de Dorpsvisie. Dat is leuk om te horen. Het plan is om het met 
wat correcties op te sturen aan de wethouder, het te bespreken en daarna een 
terugkoppeling naar het dorp. Dat zou in april kunnen, hoop ik. Gaan we kijken of er iets 
te doen is voor projectgroepen. We hopen je te zien dan. 

We zullen de reacties die zijn binnengekomen ook delen met de gemeente. We vinden 
het voor de transparantie ook een goed idee om deze gebundeld op de website te zetten. 
Ben je daarmee akkoord? 

veel groet,  
namens werkgroep Dorpsvisie,  
Bram 
 
- 
 
13-2-2025 Heinz Schiller 

Ha dorpsvisionairs, 
 
Om te beginnen mijn complimenten voor deze geheel vernieuwde versie van de visie op 
ons dorp. Top! 
 
Het is een goed leesbaar en ook informatief geheel geworden. Ook lijken mij de 
inspraakgeluiden goed verwoord, zoals het schrappen van de ommetjes over private 
gronden. Wat mij betreft had enige weging van de verschillende gedachten nog wel 
gemogen. Zo lijkt mij de wens om succesnummers uit het verleden, zoals festivals en 
hardloopfestijnen, te laten herleven niet erg realistisch. De cohesie in dit dorp wordt niet 
gekenmerkt door een grote gemeenschappelijke dadendrang. Is dat erg? Nee, dat geloof 
ik niet, we hoeven niet een klein-Den Andel te zijn. 
 
Wat wel prettig is, is dat er eensluidende kijk op de inrichting van de openbare ruimte is: 
meer dorps, minder facilitair voor industrieel agrarisch verkeer, meer bloeiend groen. 
Hopelijk krijgen we de handen op elkaar voor een mooi ontwerp en ook groen (financieel) 
licht van de gemeente om het uit te laten voeren. Enige scepsis heb ik hier wel. Wij hier 
aan de Schaapweg proberen al enkele jaren een duurzame oplossing voor het wegdek 
voor ons huis voor elkaar te krijgen, maar vangen tot nu toe niet veel meer dan een 
kruiwagen vol grof gesteente dat naar een maand of wat alweer aan gort is gereden. 
Vraag is dus hoe we onze visie op het bureau van de gemeente krijgen en houden zonder 
dat het ongezien in de spreekwoordelijke la verdwijnt. 
 
Tot slot (over stenen gesproken): ik wil mijn steentje wel bijdragen aan de verdere 
concretisering van een en ander. De energie-paragraaf is nog redelijk maagdelijk en juist 
daar zou ik wel wat meer vulling aan willen geven. Bijvoorbeeld door te onderzoeken of 
een 'dorpsbatterij' voor het opslaan van opgewekte energie door onze gezamenlijke 



zonnepanelen haalbaar is, al dan niet in combinatie met (kleine) windturbines. Hiervoor 
steek ik graag mijn vinger op. 
 
Tot zover. 
 
Met groet, mede namens Saskia, 
Heinz Schiller 
 
- 
 
Hallo Heinz, 
Dank voor je reactie, fijn om te lezen dat je het rapport waardeert. Die 'succesnummers 
uit het verleden', dat is inderdaad wel een punt. Je moet flink trekken om daar leven in 
te brengen, het is maar de vraag waar dat echt de moeite waard is. Prima als je wilt 
bijdragen aan een 'energie-werkgroep'. Gaan we in april, bij de dorpsavond over dit 
rapport leven in blazen, hoop ik. 

We zullen de reacties die zijn binnengekomen ook delen met de gemeente. We vinden 
het voor de transparantie ook een goed idee om deze gebundeld op de website te zetten. 
Ben je daarmee akkoord? 

Groet,  
werkgroep Dorpsvisie,  
Bram, Sonja, Hans 
 
- 
 
14-2-2025 Han van der Want 

Denken jullie dat er voor dit project plaats is, in de Dorpsvisie 2025, als het niet past, 
dan laten we het gewoon weg, aanpassen mag ook. 
bijvoorbeeld: 
"nagekomen bericht" 
 
Stinzenplanten rondom de kerk van Westernieland. 
Stinzenplanten zijn verwilderde bollen, knollen en wortel planten die vroeger bij borgen, 
kloostertuinen en historische plaatsen werden aangeplant. 
Landschapsbeheer Groningen heeft nu het plan om rond 6 geschikte terreinen in de 
provincie die stinzenplanten als cultuureigen landschap te herstellen. Het kerkje van 
Westernieland, met zijn hoge bomen is geselecteerd om gedurende een periode van 10 
jaar stinzenplanten te herintroduceren. 
Er is budget voor beschikbaar, dat maakt veel mogelijk. 
Het is de bedoeling dat leerlingen van Terra meedoen aan het project om ervaring op te 
doen. 
Kristin Wijma coördineert het project met locale betrokkenen, landschapsbeheer en het 
kerkbestuur. 
 
- 
 
Mooi idee Han, 
Past volgens mij het best bij de eerstvolgende stappen die voortvloeien uit de Dorpsvisie: 
het benoemen en bemensen van de 6 projecten. Mag ik het nu voegen bij de andere 
reacties van deze maand? Die gaan we eind februari bespreken.  
Groet, Hans Schripsema 



20-2-2025 Familie Westerdijk 

We vinden het zeer spijtig dat jullie geen bewonersavond organiseren zoals ons wel 
beloofd is.  

Een prachtige foto van ons zeer GROENE dorp !!! (uit: dorpsvisie 2025) 

In de dorpsvisie wordt steeds gesproken over snelheidbeperkende maatregelen.  
Als uitgangspunt wordt hierbij gedacht aan maatregelen om de rijbaan te versmallen 
door bv een groene entree of lange rechte lijnen onderbreken met bijzondere plekken en 
andere wegversmallingen. In het verleden is door proefrijden met (groot) 
landbouwverkeer al duidelijk gemaakt dat een versmalling niet mogelijk is. 

Ook lezen wij bij thema 2 recreatie hoofddoel nummer 1: het ontsluiten van het 
landschap door een fijnmazig netewerk van nieuwe wandel en fietsroutes. 

Op de laatste dorpsvergadering is duidelijk naar voren gekomen dat er geen nieuwe 
wandel en fietsroutes gewenst zijn. Ook niet over de schouwpaden van het waterschap. 

Het is daarom niet te begrijpen dat nieuwe wandel en fietsroutes hoofddoel nummer 1 
blijft. Dus wat ons betreft moet deze hoofddoel uit de dorpsvisie verwijderd worden. 

Conclusie: we lezen in de dorpsvisie nagenoeg niets van de punten die aangedragen zijn 
tijdens de dorpsvergadering van 3 juli 2024. 
 
Met vriendelijke groet, 
Leonard en Alies Westerdijk 
 
- 
 
Hallo Alies en Leonard, 

Bedankt voor jullie reactie.  
Jammer dat een aantal zaken niet naar verwachting zijn. 

Wat betreft de bewonersavond: die komt er wel, maar nadat het rapport aan de 
gemeente is aangeboden. We waren zelf weifelend over de meerwaarde van een 
bewonersavond voorafgaand aan de aanbieding aan de gemeente. We hebben dat 
voorgelegd aan het bestuur Dorpsbelangen; zij waren er uitgesproken voorstander van 
om vaart te maken en een schriftelijke reactieronde in te voeren om daarna het rapport 
aan te bieden aan de wethouder. 

Overwegingen waren:  
- het gaat allemaal te langzaam 
- in het rapport worden geen zaken concreet uitgewerkt. Dat is pas later aan de orde.  
- commentaren/reacties op het rapport worden verwerkt wanneer relevant.  

Wat betreft de wandelpaden: we zullen de tekst in het rapport over wandel- en 
fietspaden nog bijstellen. We spreken in de nieuwe versie niet meer over ‘een fijnmazig 
netwerk van wandel- en fietsroutes. ‘Fijnmazig netwerk’ schrappen we. Ook zullen we de 
volgorde van de bullets aanpassen zoals jullie voorstellen. 

Tijdens de diverse avonden is heel duidelijk naar voren gekomen dat veel bewoners een 
wens hebben voor meer ommetjes rondom het dorp. We begrijpen echter ook de risico’s 
die gepaard gaan met wandelpaden. In de tekst staat al dat wandelpaden alleen kunnen 
daar waar landeigenaren medewerking verlenen. We voegen daar nu aan toe: “Ook moet 



er goed worden gekeken naar de belangen van de aangrenzende grondeigenaren, net 
zoals er bij de eventuele herinrichting van de doorgaande wegen goed moet worden 
gekeken naar de belangen van de direct aanwonenden.” Als er een groepje komt die met 
een nadere uitwerking aan de slag wil gaan zullen die met alle belanghebbenden contact 
moeten zoeken.  

Over snelheidsbeperkende maatregelen. Er zijn in het verleden ook afspraken gemaakt 
voor het plaatsen van 4 bakken om de wegen te versmallen. Helaas is er nog maar 1 bak 
over. Als de gemeente dit project oppakt nemen wij aan dat ze de genoemde 
uitgangspunten recht zullen doen: veilig met een vloeiende doorstroming en voldoende 
passeerplaatsen. Snelheidsbeperkende maatregelen zijn overigens niet altijd maatregelen 
waarbij de weg smaller wordt gemaakt. Er zijn meer varianten. Het is aan de gemeente 
om een goed plan te ontwikkelen en dat aan het dorp voor te leggen. Dat hebben ze 
vaker gedaan. 

We zullen de reacties die zijn binnengekomen ook delen met de gemeente. We vinden 
het voor de transparantie ook een goed idee om deze gebundeld op de website te zetten. 
Zijn jullie daarmee akkoord? 

Als jullie behoefte hebben kunnen we eventueel ook nog samen, jullie en wij als comité, 
als bewoners van Westernieland, van gedachten wisselen. 

Met vriendelijke groet,  
Namens de werkgroep Dorpsvisie,  
Bram Neuijen 
 
- 
 
20-2-2025 Nico Barning 

Beste werkgroepleden, 
 
Allereerst mijn complimenten voor het stuk werk dat door jullie is geleverd en het mooie 
resultaat dat er nu ligt. Ook fijn dat middels de dorpsbijeenkomsten ieders inbreng, idee, 
belang en/of mening zoveel als mogelijk is meegenomen. En zijn zo te zien inderdaad de 
op de kaarten getekende ideeën voor nieuwe wandelroutes helaas verwijderd. Zo heeft 
iedereen in het dorp zo zijn/haar belangen. Dat neemt niet weg dat het eindresultaat 
voldoende steun heeft wat mij betreft om het document zo voor te leggen aan de 
gemeente.  
En dan samen aan de slag, 
 
Gr. Nico 
 
- 
 
Beste Nico, 
Dank voor je positieve reactie. 

We zullen de reacties die zijn binnengekomen ook delen met de gemeente. We vinden 
het voor de transparantie ook een goed idee om deze gebundeld op de website te zetten. 
Ben je daarmee akkoord? 

Met vriendelijke groet, 
namens de werkgroep Dorpsvisie,  
Bram Neuijen 

  



20-2-2025 Kristin Wijnja 

Hallo samenstellers, 

Knap staaltje werk. Hier nog wat opmerkingen van mij. 

En een samenvatting van het Stinzenplantenproject op het kerkhof. Vandaag heeft de 
eerste inventarisatie van de aanwezige stinzen door Landschapsbeheer plaatsgevonden. 

Succes met de - voorlopig - laatste loodjes. 

Als jullie een pitch over groen zinvol zouden vinden, is het fijn als jullie me de datum 
voor de volgende vergadering snel meedelen. 

Verder zou ik een brede enquête over verschillende onderwerpen t.z.t. zinvol vinden. Had 
ik ook al met Linda kort besproken, maar dat loopt natuurlijk nu weer anders. Enquête, 
om iedereen te kunnen horen, over b.v. sociale onderwerpen. 

Hartelijke groet, Kristin 
 
- 
 
Beste Kristin, 

Hartelijk dank voor je reactie. We zullen de diverse opmerkingen doorvoeren en kijken of 
we het stinzenplantenproject nog kunnen invoeren in het document.  

Je noemt verder een aantal hele relevante punten die voor een eventuele uitvoering van 
belang kunnen zijn. We zullen deze inbrengen bij de dorpsavond (waarschijnlijk in april) 
en wellicht kun je deze zelf ook toelichten aan de groepjes die zich hopelijk zullen 
vormen.  

We zullen de reacties die zijn binnengekomen ook delen met de gemeente. We vinden 
het voor de transparantie ook een goed idee om deze gebundeld op de website te zetten. 
Ben je daarmee akkoord? 

Met vriendelijke groet 

Namens de werkgroep dorpsvisie 
Bram Neuijen 
 
- 
 
20-2-2025 Conner Pelgrim 
Kalm aan! 

• Bij dit punt worden snelheidsbeperkende maatregelen genoemd. In de 
aantekeningen op het eind staat het wel, maar in de visie zelf niet. Er is veel last 
van trillingen door verkeer dat over putdeksels rijdt. In het verlengde daarvan wil 
ik graag benadrukken dat drempels in die lijn ook zeer onwenselijk zijn. 

• In het kader van de verduurzaming wordt gesproken over slimme, energiezuinige 
straatverlichting, met respect voor de dark sky region. Top idee! Ik zag echter dat 
er ook een straatlantaarn tussen mij en fam. Kolkena (Westernielandsterweg 5 en 
10) ingetekend is. Daar staat momenteel geen lantaarn en wordt ook niet gemist. 
Met oog op de dark sky region lijkt het me ook niet nodig dat daar dan een nog te 
plaatsen straatlantaarn moet komen.  
 

Mien Hogelaand 
• Er wordt hier over QR-bordjes gesproken die geplaatst kunnen worden bij 

bijzondere plekken. Ik ben daar verder niet op tegen hoor, maar ik vraag me wel 



serieus af hoeveel mensen de moeite gaan nemen om hun telefoon te pakken en 
een QR-bordje gaan scannen. Mocht daar echt behoefte aan zijn, dan is er met 
dezelfde moeite toch ook een bordje met een stukje tekst en evt. een foto te 
plaatsen? 

• Er wordt hier ook gesproken over wandelen over het schouwpad van het 
waterschap dat langs het Westernielandstermaar ligt. Langs het 
Westernielandstermaar ligt geen schouwpad. Alleen rondom het bosje bij de 
ingang van het dorp aan de oostzijde ligt een onderhoudspad. 

• Natuurvriendelijke oevers zorgen voor meer rietgroei in de watergangen. Het 
vrijhouden van de watergang voor pleziervaart en kano’s wordt daardoor lastiger 
en veel onderhoud intensiever. Verder wordt de waterberging hierdoor verkleint 

 
• Nije energie 

Hier wordt gesteld dat er nog geen laadpalen zijn. Die zijn natuurlijk wel 
gerealiseerd, voor de vroegere basisschool. 
 
- 
 

Beste Conner,  
 
Bedankt voor je reactie. Fijn dat je meedenkt. Jouw punten zijn vooral bij de uitvoering 
van belang.  

Trillingen: Op pagina 32 van de visie wordt ook gewezen op de trillingen die het zware 
verkeer veroorzaken (met name de elektrische bussen). En op pag. 36 wordt gezegd dat 
er gebruik zou moeten worden gemaakt van geluidarme materialen. Wij hopen dat de 
gemeente hier een goede aanpak voor kiest. 

Dark sky: Het is zeker niet de bedoeling om meer lantaarnpalen te plaatsen maar de 
palen die er zijn dark sky vriendelijker te maken zoals bv dat ze tussen 11 uur ’s avonds 
en 6 ‘s morgens reageren als er iemand langs komt. Op de kaart is het maar een globale 
schets, overleg is altijd nodig voorafgaand aan een eventuele uitvoering. 

QR codes of bordjes met foto’s: Als er een groep komt die hier mee aan de gang gaat 
moeten die maar kijken wat het beste is. Borden met foto’s zijn waarschijnlijk duurder en 
kunnen ook niet gemakkelijk worden gewijzigd terwijl dat met QR codes waarschijnlijk 
wel het geval zal zijn. 

Schouwpaden: op de kaart van het kadaster lijkt het wel net of niet alleen het water van 
het waterschap is. Ook hier geldt dat als er mensen zijn die hier mee aan de slag willen 
gaan dat die het verder moeten uitzoeken. In de visie zullen we overigens ook opnemen: 
“Deze (wandelpaden) komen vanzelfsprekend alleen daar waar de landeigenaren akkoord 
zijn om hun medewerking te verlenen. Ook moet er goed worden gekeken naar de 
belangen van de aangrenzende grondeigenaren, net zoals er bij de eventuele 
herinrichting van de doorgaande wegen goed moet worden gekeken naar de belangen 
van de direct aanwonenden.” 

Terecht punt van de natuurvriendelijke oever. Dat zal niet zo snel haalbaar zijn.  

Laadpalen: dat punt laten we aanpassen. 

We zullen de reacties die zijn binnengekomen ook delen met de gemeente. We vinden 
het voor de transparantie ook een goed idee om deze gebundeld op de website te zetten. 
Ben je daarmee akkoord? 
 
Met vriendelijke groet, namens de werkgroep Dorpsvisie,  
Bram Neuijen 



20-2-2025 Familie Amsing 

Geachte leden werkgroep Dorpsvisie Westernieland, 
 
Hierbij onze reactie op de door jullie opgestelde dorpsvisie. 
 
Ten eerste maken wij bezwaar tegen jullie plan om te onderzoeken bij het  
waterschap of de schouwpaden openbaar toegankelijk kunnen worden. 
Wij zijn hier pertinent op tegen. 
Wij zien dat het nu reeds soms illegaal gebeurt, als wandel- of  
ruiterpad, waarbij ook huisdieren meegenomen worden. Tevens voorzien wij  
hier gevaarlijk situaties uit voortkomen (landbouwmachines), mede gezien  
het feit dat er geen grensafscheiding is tussen het schouwpad en de  
percelen. 
 
Ten tweede is er reeds een aantal jaren geleden overleg geweest over de  
doorgaande weg (Dirk Wierengastraat) en verkeersremmende maatregelen met  
de gemeente, de Cumula (branche-organisatie loonwerkers), de  
dorpscommissie en de landbouwers. Er zijn toen duidelijk afspraken  
gemaakt over de doorstroom van het (landbouw)verkeer en mogelijk  
versmallingen. Versmallingen was geen optie, aangezien het dorp al  
volstaat met wegsmallingen (geparkeerde voertuigen). 
 
Ten derde: voorafgaande aan deze gepresenteerde dorpsvisie zou er  
opnieuw een inspraakronde worden georganiseerd. Deze is dus niet geweest. 
 
Wij gaan er van uit dat er op basis van de reacties een bijeenkomst  
wordt gepland, alvorens jullie de plannen verder oppakken. 
 
Met vriendelijk groet,  
familie Amsing 
 
- 
 
Beste familie Amsing 

Bedankt voor jullie reactie. Jammer dat een aantal zaken niet naar verwachting zijn. 

Tijdens de diverse avonden is heel duidelijk naar voren gekomen dat veel bewoners een 
wens hebben voor meer ommetjes rondom het dorp. We begrijpen echter ook de risico’s 
die gepaard gaan met wandelpaden. In de tekst staat reeds dat wandelpaden alleen 
kunnen daar waar landeigenaren medewerking verlenen. We voegen daar nu aan toe: 
“Ook moet er goed worden gekeken naar de belangen van de aangrenzende 
grondeigenaren, net zoals er bij de eventuele herinrichting van de doorgaande wegen 
goed moet worden gekeken naar de belangen van de direct aanwonenden.”  

We zullen de tekst in het rapport over wandel- en fietspaden nog verder bijstellen. We 
spreken in de nieuwe versie niet meer over ‘een fijnmazig netwerk van wandel- en 
fietsroutes’. ‘Fijnmazig netwerk’ schrappen we.  
Als er een groepje komt die met een nadere uitwerking aan de slag wil gaan zullen die 
met alle belanghebbenden contact moeten zoeken.  

Voor wat betreft de doorgaande wegen geldt ook dat de meeste mensen het van belang 
vinden dat de snelheid wordt beperkt en daarmee de trillingen te verminderen en de 
veiligheid te vergroten. Er zijn in het verleden eerder ook afspraken gemaakt voor het 



plaatsen van 4 bakken om de wegen te versmallen. Helaas is er nog maar 1 bak over. Als 
de gemeente dit project oppakt nemen wij aan dat ze de genoemde uitgangspunten recht 
zullen doen; veilig met een vloeiende doorstroming en voldoende passeerplaatsen. 
Snelheidsbeperkende maatregelen zijn overigens niet altijd maatregelen waarbij de weg 
smaller wordt gemaakt. Er zijn meer varianten. Het is aan de gemeente om een goed 
plan te ontwikkelen. Dat hebben ze vaker gedaan. 

Na overleg met het bestuur van Dorpsbelangen hebben we voor een schriftelijke 
reactieronde gekozen waarvan jullie dus ook gebruik hebben gemaakt. We gaan nu bezig 
met het verwerken van de reacties. Het merendeel zijn kleine correcties met daarnaast 
de hierboven vermelde toevoeging en wijziging. 

Zoals eerder aangegeven betreft dit een visie; een punt op de horizon. Bij de uitwerking, 
het werkelijk oppakken van plannen, komt het erop aan om goed te zien wat wel of niet 
kan. We zullen bij de bewonersavond die we nog willen organiseren om te kijken wie een 
activiteit wil oppakken, ook benadrukken dat het van belang is om met alle 
belanghebbenden rekening te houden.  

We zullen de reacties die zijn binnengekomen ook delen met de gemeente. We vinden 
het voor de transparantie ook een goed idee om deze gebundeld op de website te zetten. 
Zijn jullie daarmee akkoord? 

Als jullie behoefte hebben kunnen we eventueel ook nog samen, jullie en wij als comité, 
als bewoners van Westernieland, van gedachten wisselen. 

Met vriendelijke groet,  
namens de werkgroep Dorpsvisie,  
Bram Neuijen 
 
- 
 
21-2-2025 P. W. en J. de Jonge 

Beste Werk groep dorpsvisie. 
 
Hierbij wil ik Reageren op de Dorpsvisie van Westernieland 2025.  
Het hele document heb ik doorgelezen en bepaalde dingen vallen me op en komen niet 
overeen met wat er tijdens de dorpsavond 3 Juli is besproken. 
 
Zo waren er zonder overleg met land eigenaren/ gebruiker, of aanliggende bewoners 
zomaar wandelpaden ingetekend. Hier waren verschillende mensen nogal verontwaardigd 
over.   
De reden daarvoor waren als volgt:  
 
De overlast van mensen en loslopende honden op koeien schapen en ander vee. Veel 
mensen Laten hun hond loslopen wat voor een stress veroorzaakt bij de beesten. 
Het komt regelmatig voor dat de drachtige schapen die opgejaagd zijn door loslopende 
honden hun lammeren verwerpen. Het komt ook voor dat het vee gebeten wordt of de 
sloot in gedreven wordt. Dit met soms de dood tot gevolg.  Deze overlast speelt al jaren 
af bij de zeedijk in Westernieland waar elke zomer vee loopt op de dijk en 
kwelders.  Ieder seizoen zijn er tientallen conflicten met mensen die hun honden of 
kinderen gewoon los achter de schapen aan laten rennen. 
 
Ook zwerfvuil of afval zijn bij de bestaande wandelpaden al een groot probleem. Dit gaat 
bij de nieuwe paden dus echt niet ander worden. 
 



Verstoring van wild door mens en hond op o.a. : Reeën, Hazen, Fazanten, Eenden en tal 
van andere akker en weidevogels. Vooral de Reekalveren zijn uiterst kwetsbaar als ze net 
geboren zijn.  
 
Ziektes zoals Bruinrot, Ringrot, Aardappelmoeheid kunnen alleen in Aardappelteelt al 
voor miljoenen euro's schade veroorzaken. Deze ziektes kunnen door wandelaars 
overgebracht worden. 
 
Veel mensen zeiden op de dorpsavond: Ga nu eerst de bestaande paden eens fatsoenlijk 
onderhouden en rommelvrij maken en houden...  
 
Al deze dingen zijn op de dorpsavond 3 juli uitgebreid genoemd maar hier is echter niets 
van terug te vinden in het hele rapport. Dat lijkt me toch behoorlijk merkwaardig.  
 
Ook zijn er plannen voor weg versmallingen en dorpsentree 's.  De wegen zijn nu al zo 
overgroeid door overhangende takken en struiken dat het al niet meevalt om zonder 
schade aan lak of spiegels door dorp heen te komen. Vooral de gevaarlijke 
onoverzichtelijke situatie bij de kerk is op de dorpsavond herhaaldelijk genoemd, maar 
ook hier valt weer nix van terug te lezen in het rapport. 
 
Met Vriendelijke groet P. de Jonge , W. de Jonge , J. de Jonge 
 
- 
Beste familie de Jonge, bedankt voor jullie reactie.  
 
We betreuren de ergernis die is ontstaan door de suggesties voor wandelpaden. Het 
betrof suggesties vooral gebaseerd op oude kerkpaden. We hebben 3 juli ook direct 
aangegeven dat we dit zullen aanpassen. In de laatste versie zijn de wandelpaden van de 
kaart verwijderd en is de tekst ook aangepast dat er alleen wandelpaden kunnen komen 
daar waar landeigenaren medewerking verlenen. We begrijpen echter ook de risico’s die 
jullie noemen die gepaard gaan met wandelpaden. We voegen nu in de tekst toe: “Ook 
moet er goed worden gekeken naar de belangen van de aangrenzende grondeigenaren, 
net zoals er bij de eventuele herinrichting van de doorgaande wegen goed moet worden 
gekeken naar de belangen van de direct aanwonenden.”  

We zullen de tekst in het rapport over wandel- en fietspaden nog verder bijstellen. We 
spreken in de nieuwe versie niet meer over ‘een fijnmazig netwerk van wandel- en 
fietsroutes’. ‘Fijnmazig netwerk’ schrappen we.  

Als er een groepje komt die met een nadere uitwerking aan de slag wil gaan, omdat veel 
mensen in ons dorp best graag meer ommetjes zouden willen hebben, zullen die met alle 
belanghebbenden contact moeten zoeken. Overigens hebben we dit ook benoemd in het 
verslag van 3 juli die als bijlage is toegevoegd.  

U noemt een terecht punt van de overhangende takken. We zullen op pag. 36 toevoegen 
bij uitgangspunten groen, duurzaamheid en klimaatbestendig na de 3e bullet “wel zorgen 
dat overhangend groen geen schade en hinder oplevert”. 

We zullen de reacties die zijn binnengekomen ook delen met de gemeente. We vinden 
het voor de transparantie ook een goed idee om deze gebundeld op de website te zetten. 
Ben je daarmee akkoord? 
Als jullie behoefte hebben kunnen we eventueel ook nog samen, jullie en wij als comité, 
als bewoners van Westernieland, van gedachten wisselen? 
 
Met vriendelijke groet,  
namens de werkgroep Dorpsvisie, Bram Neuijen 


